
Vyhodnocení posezení seniorů 
  
 Dne 10. listopadu 2011 proběhlo v Hospůdce na hřišti posezení seniorů se starostou 
obce, které zorganizoval OÚ s Komisí pro občanské záležitosti a kulturní komisí. 
 Nejdříve vystoupily děti z MŠ se svým připraveným písničkovým pořadem. Po nich 
následoval velice vtipný program dětí 5. třídy ZŠ k písmenkám abecedy. V průběhu 
vystoupení byly děti odměňovány častým potleskem, protože jejich vystoupení se všem 
přítomným líbilo. Pak byly všechny děti odměněny drobnostmi a paní učitelky kytičkou. 
 Rodiče vystupujících dětí se také přišli podívat na své ratolesti a měli možnost si je při 
vystoupení fotit a natáčet.   
Po vystoupení dětí si vzal slovo předseda Komise pro občanské záležitosti pan Harmáček, 
který všechny přítomné přivítal a popřál jim hezkou zábavu. Pak se slova ujal starosta obce 
pan Slezák, který všechny přítomné rovněž přivítal a zhodnotil letošní rok a uvedl, co všechno 
se podařilo v obci vybudovat a opravit, včetně odstranění následků po povodni. Dál nastínil 
plány na příští rok. Všem popřál pevné zdraví a hezkou zábavu. Každá přítomná žena 
obdržela od starosty kytičku.  
 V průběhu večera nám byla servírována chutná večeře, kterou připravila paní 
Michajlovová a o občerstvení se vzorně starala paní Miluška Holubcová s Jaruškou 
Vlasákovou, za což jim jménem všech patří dík. 
 K poslechu i tanci nám hrála léty ověřená hudební skupina, která nám už dlouhá léta 
zpříjemňuje naše posezení. Všichni přítomní se opravdu velice hezky bavili, zazpívali a 
zatančili. Využili též možnosti si vzájemně popovídat, neboť se třeba celý rok nepotkali. 
Vzdálenějším byla zajištěna doprava, což si všichni pochvalovali. Že jsme se opravdu dobře 
bavili je vidět i z přiložených fotografií a už se těšíme na posezení v příštím roce.  
 
       Vladimír Vacek 


